
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Kołacz-Leszczyńską 

na 28. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 sierpnia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z brakiem możliwości normalnego korzystania (takiego, jakie odbywało się jeszcze do ubie-

głego roku) z zalewu Witoszówka, będącego w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody 

Polskie” zwracam się z pytaniem: kiedy zostanie on przygotowany w optymalny sposób i udostępniony 

mieszkańcom nie tylko Świdnicy? 

Przypomnę, że w ubiegłym roku został obniżony poziom wody. Uzasadniano to złym stanem technicznym 

zapory. Odbyło się to w sposób nieodpowiedzialny i nieprofesjonalny – bez wiedzy władz miasta, a także 

zniszczono przy tym tysiące małż szczeżui, które znajdują się pod ochroną. Po częściowym remoncie w tym 

roku nadal nie ma możliwości korzystania z obiektu, a lato i wakacje są najbardziej wymarzonym czasem na 

korzystanie z np. sprzętu pływającego i spędzanie tam czasu przeznaczonego na odpoczynek. 

Dlatego ponawiam pytanie: kiedy zalew Witoszówka zostanie oddany do pełnego użytku? 

Dziękuję bardzo. 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 
 


